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1 INLEIDING
De Datavakbond heeft een stabiel jaar achter de rug, met een goed werkend bestuur en 
werkgroep Inhoud. De vereniging heeft diverse activiteiten georganiseerd, veel discussie 
gevoerd, en de communicatie verbeterd met een herschreven website en actief 
socialemediagebruik.

2 VERENIGING
2.1 Ledenaantal

In 2022 groeide het aantal ingeschreven leden van 2019 naar 2076. Hiervan ontvangen 1415 de
maandelijkse nieuwsbrief.

2.2 Ledenvergadering
Op 14 mei 2022 vond een algemene ledenvergadering plaats, onder de titel Datadag, in 
Utrecht. De opkomst was groter dan het jaar ervoor, met 15 leden, waaronder oprichter Paul 
Tang. Tijdens de Datadag werden documenten besproken, projecten gepresenteerd, nieuwe 
bestuursleden gekozen, en Reinier Tromp en Paul Tang spraken over hun datawerk. Een 
verslag is hier te lezen.

2.3Bestuur
Aan het begin van 2022 bestond het bestuur uit Rogier Huurman,  Daan Gerla, Laury Buijs, Tijs 
Sikma en Carel-Jan. Daan trad uit op de ALV, Arina werd gekozen, en Laury werd voorzitter. 
Carel-Jan stapte in september op vanwege een verhuizing. Er wordt voortdurend gezocht naar 
nieuwe bestuursleden. Het bestuur was eind 2022:
Laury Buijs – voorzitter
Rogier Huurman – secretaris
Arina Angerman – penningmeester
Tijs Sikma – bestuurslid

2.4Organisatie
Het bestuur en de werkgroepen communiceren voornamelijk via Signal, en sinds dit jaar heeft 
de Datavakbond een NextCloud, waarop alle bestuursdocumenten worden geplaatst. Deze is 
ook beschikbaar voor werkgroepen, maar wordt niet actief gebruikt.

https://datavakbond.nl/verslag-ledenvergadering-datavakbond-2022/
https://datavakbond.nl/verslag-ledenvergadering-datavakbond-2022/


3 FINANCIËN
In 2022 zijn de financiën beter georganiseerd met het aantreden van de nieuwe 
penningmeester. Dit duurde wel lang, de zakelijke ABNA-bankrekening werkte pas sinds medio
september en donaties via Mollie werkte pas eind december 2022, door moeizaam 
identificeren.
De Datavakbond heeft een grote reserve, maar geeft per jaar meer uit dan er donaties 
binnenkomen. Lees de jaarrekening voor meer details.

4 WERKGROEPEN
4.1 Inhoud

Het grote project Data Lokaal is in maart als pdf verstuurd naar alle gemeenteraadsleden in 
Nederland. Op 11 mei volgde een online discussiebijeenkomst.
Vervolgens bleef de werkgroep actief met diverse kleine en middelgrote projecten, waaronder 
over Datakluizen en teksten voor de nieuwe website. Ook werd een goed bezochte presentatie 
georganiseerd van Bert Hubert, oud-toezichthouder inlichtingendiensten.

4.2Actie
De werkgroep Actie was in 2022 niet actief.

4.3Tools
De werkgroep Tools was alleen op papier actief, omdat het stageonderzoek van Max hieronder 
valt. Dit is in 2022 afgerond.

5 COMMUNICATIE
5.1Nieuwsbrief

Ook in 2022 werd elke maand de Datavakbond-nieuwsbrief naar alle leden verstuurd (tenzij ze 
zich afmelden via Mailchimp), met hierin nieuws vanuit het bestuur en geselecteerd ander 
datanieuws. Gemiddeld opent meer dan de helft van de ontvangers de nieuwsbrief en klikt 
ongeveer 10% op ten minste één link, dit betekent een relatief hoge betrokkenheid.

5.2Website
In 2022 is de hele structuur van de website herzien. De menustructuur is omgegooid, en er zijn 
nieuwe teksten geschreven voor de pagina’s Wie we zijn, Waarom we er zijn, Waar we voor 
staan, Wat we doen en Wat jij kan doen. Ook heeft de Datavakbond een nieuw logo.

5.3Sociale media



De Datavakbond heeft accounts op Twitter, Facebook, Instagram, LinkedIn en Mastodon. 
Twitter, LinkedIn en Mastodon worden regelmatig gebruikt om aankondigingen van de 
Datavakbond te versturen.

5.4Eindejaarsenquête
In december werd opnieuw een eindejaarsenquête verstuurd naar alle leden via de 
nieuwsbrief, met dit jaar als thema AI. In totaal 41 leden beantwoordde de enquête.

6 EXTERNE RELATIES
Carel-Jan heeft een uitgebreid plan opgesteld voor het opzetten van een Raad van Advies, die 
diverse prominenten op datagebied zou moeten samenbrengen. De uitvoering werd echter 
enkele keren uitgesteld tot Carel-Jan uiteindelijk opstapte uit het bestuur, en menskracht 
ontbrak voor dit plan.
Arina bezocht diverse datagerelateerde bijeenkomsten en lezingen namens de Datavakbond. 
Laury en Tijs vertegenwoordigden de Datavakbond bij The Privacy Collective, een stichting 
voor collectieve belangenbehartiging op datagebied.


